



The International School

OF MACAO | 澳門國際學校

Guidelines for Parents of Grades 4-6 Students Class Resumption May 25, 2020

Before You Return

- Each family must submit the child health survey once before the school resumption date to reduce the need for daily student health declarations.
- Adults must submit a daily Macau Health Declaration if they are entering the school for any reason and anyone entering the school will need to have their temperature checked.

Arrival

- The Grade 4-6 students designated drop off location is at the North Wing parking lot/front field area. A barrier between the parking lot and the front field will be roped off with an outside temperature station for students to pass through. Families are asked to drop off students at this temperature station and then leave the premises to reduce social gathering. Family members do not enter the front field or the school.
- Children will be supervised to spread out during recesses and not have too many children in a single part of the field/playground or on any equipment.
- Students will line up on the front field and enter the school with their teachers when the whistle blows.

Lunches

- Students are asked to bring home prepared lunches.
- Any lunch drop off is limited to the security desk at the North Wing Entrance, marked clearly with the child's name, grade and classroom.
- Lunch will be eaten in the classrooms for the remainder of the school year.
- Parents may pre-order lunch from Future Bright if necessary, but students may not purchase from Tiger Bites or daily A-La-Carte orders (line up) from Future Bright. Here's the order form:
 - [Future Bright Lunch Order Form \(May\)](#)
 - [Future Bright Lunch Order Form \(June\)](#)

Program Information

- Class desks and chairs to be arranged to provide adequate distance from each student.
- Morning meetings will have students at desks or on the floor with the appropriate distance.
- Face masks worn during discussion times. Students please bring an extra face mask in their backpack each day.

Pick up Procedures for Students Leaving School at Usual Time

- 3:15 - 4:10 Usual bussing and Kiss-N-Ride routines and locations are in place. Students waiting for pick up (not in Kiss-N-Ride) will be outside at the front field area. Parents are asked not to enter the school for pick up.
- Families are asked to leave promptly rather than staying at the school and congregating.

Pick up Procedures for Students Staying for an Extra Hour

- Available from 3:10 - 4:10 for 2 weeks, Mon-Thur from May 25 - June 4 (excluding Friday, May 29th).
- By Pre-registration only before May 25th. Registration link will be sent by Mr. Chignall and Mrs. Kiat.
- Students must be picked up at the front field location at 4:10 (no bussing is available for late attenders).



小四至小六復課 - 家長須知
復課日期：2020年5月25日

復課前

- 每名學生必須在復課前遞交澳門國際學校健康聲明書，以減免學生每天回校時必須出示健康聲明表的程序。
- 任何欲進入校園的成年人，必須向保安員出示當天的澳門衛生局健康聲明，並接受體溫測試。

回校

- 小四至小六學生的接送地點為北翼停車處／停車處旁的大型草地足球場。停車處／停車處旁的大型草地足球場之間由繩子間隔，並設有戶外體溫監測儀，讓學生進入園區。家長在此處送孩子進校後必須即時離開，以免造成人群聚集。家長／監護人不得進入學校、操場等區域。
- 小息時學生會隨職員前往分配的區域休息，避免太多學生同時聚集在草地／操場或其他設施區域。
- 上學時，學生會在停車處旁的大型草地足球集合，鐘聲響起後，由老師護送到課室。

午膳

- 學校強烈建議學生自攜午餐回校。
- 若由家長送午餐到學校，只能把午餐交給北翼保安員。並在午餐上清楚寫明學生的姓名、班級及班別。
- 本學年結束為止，學生都會留在課室用膳。
- 家長可提前透過 Future Bright 食堂餐單為學生訂購午餐，但學生不能自行在食堂或小吃亭購買午餐。午膳訂購餐單如下：
 - [5月膳食訂購表](#)
 - [6月膳食訂購表](#)

有關課堂

- 重新安排課室的桌椅位置，以便學生保持足夠的社交距離。
- 上午的早會會讓學生坐在課室椅子上或地上，以保持恰當的距離。
- 學生進行課堂討論時必須帶上口罩。學生每天回校必須在背包中放置額外的口罩，以便不時之需。

正常下課安排

- 放學校巴及Kiss-N-Ride下課安排如常在下午3:15至4:10期間進行。除Kiss-N-Ride的學生之外，其餘學生必須在停車處旁的大型草地足球場等候；家長不得進入校園。
- 接到學生後請家長即時帶孩子離開，不得留在校園區內聚集。

參與課後一小時自願性輔導班的下課安排

- 為期兩週的一小時自願性輔導班上堂日子由5月25日至6月4日（週五不設輔導班，**即5月29日將如常下課**）下午3:10至4:10結束。
- 參與輔導班的學生必須在5月25日或之前向副校長 Mr. Chignall 及 Mrs. Kiat 提出申請。
- 參與課後一小時輔導班的學生會於下午4:10在停車處旁的大型草地足球場排隊等候家長（額外輔導班不設校巴服務）。